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Abstract (en)
The invention relates to the manufacture of a frame comprising an armature (1), a plane element (2) and a main seal (3). The inner surface (5) of the
profile member (4) is closed by the interposition of side seals (9, 10) between the sides (6, 7) of the inner surface (5) and the plane element (2), the
main seal (3) is inserted via small openings (15-18) provided for this purpose in the elements of profile members (4). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne la fabrication d'un encadrement comportant une armature (1), un élément plan (2) et un joint principal (3). La surface intérieure
(5) du profilé (4) est fermée par interposition de joints de flancs (9, 10) entre les flancs (6, 7) de la surface intérieure (5) et l'élément plan (2), le joint
principal (3) est introduit par de petites ouvertures (15-18) prévues à cet effet dans les éléments de profilés (4). <IMAGE>
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